



Styrelsemöte

Datum och tid: 2019-02-27 kl 18:00

Plats: Arjeplogs Ridklubb

Närvarande: Sten-Åke Nilsson, Måna Fellman, Sophie Olsson, Åsa Wallin, Åsa Larsson, Magdalena Rosie, Carina Juuso, André Bergman

1. Inledning

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Val

Till sekreterare valdes Sophie Olsson och att förutom ordföranden justera protokollet valdes Måna Fellman.

3. Dagordning

Förslaget till dagordning godkändes.

4. Rapport från Ridskoleverksamheten

Sophie läser igenom de skrivna minnesanteckningarna från instruktörsrådet som hölls 24/2. Instruktörerna har pratat om hästarna, vilka som fungerar i verksamheten och vilka som inte fungerar. Instruktörerna önskar sälja både Cherry, Silver och Odd. Celine vill instruktörerna ge en chans till. Eventuellt kan vi byta ut Cherry via en försäljare. Eftersom det är så mycket sjukdomar i landet idag pratar styrelsen om att vi kanske måste avvakta lite innan vi får en ny häst uppfuktad.

Vi har fått en förfrågan från två tjejer som vill ta Odd på foder. Styrelsen diskuterar frågan och är överens. Vi beslutar att hyra ut honom på foder. Carina fixar ett bra kontrakt så vi eventuellt kan använda han till någon lektion.

5. Rapport från Tävlingssektionen

Inbjudanstävling planerad 8 juni. Det är viktigt att vi har en tydlig funktionslista till nästa tävling, som har gåtts igenom ordentligt före tävlingen.

Hopp tävling ska planeras in. Datum ska vara klart nästa möte.

6. Personal

7. Projekt

Projektgruppen måste ha ett nytt möte. Förslag lunchmöte 11/3. Sophie skickar ut kallelse. Femårsplanen är lämnad till Ingela, men vi har inte hört något mer från henne. Sophie kollar upp med Ingela om femårsplanen. När den är klar kommer den att mailas ut till styrelsen.

8. Ekonomi

Vi saknar fortfarande kassö. Vi fortsätter att leta. Men annars har vi lyckats vända på vår ekonomi sedan tidigare år.
Alla ridavgifter är utskickade.

Ridsportförbundets medlemsavgift har ökat med 10 kr. Till nästa årsmöte måste vi fundera på om även vi måste höja vår medlemsavgift.

Magdalena har gått igenom medlemsregistret och frågat de medlemmar som inte varit aktiva ett tag ifall de vill fortsätta vara medlemmar.

Inget att ta upp.

9. Säkerhet

10. Övrigt
Inköp av ny transport till stallet, hur ska vi samla in pengar till det?
Sponsring? Vilken prisklass?


Magdalena tar upp frågan klippkort igen. Sophie och Åsa L lägger upp ett förslag på hur det ska fungera.

Magdalena läser upp listan över ansvarsområden som upprättades hösten 2018.


Sophie och Åsa W har påbörjat ett projekt om arbetsuppgifter och verksamhetens uppbyggnad. Projektet är fortfarande ett utkast. Färdigt förslag kommer att mailas ut till nästa möte.

11. Nästa möte
Nästa möte hålls den 27 mars kl 18:00 på Arjeplogs Ridklubb

12. Avslutning
Ordförande förklarade mötet avslutat.


.....
Vid protokollet

Sophie Olsson


.....

Justeras, ordförande

Sten-Ake Nilsson


.....

Justeras

Måna Fjellman